
 

 

 
 

Sundsvall 2022-08-30 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Västernorrlands 

Parasportförbund. 

    

Datum: 30 augusti kl.19:00 

   Plats: Teams (digitalt) 

 

 

Närvarande: Johannes Dock, Åke Blomqvist, Annelie Byfeldt, Malin Bodin och Pelle 

Bodin. 

 

Anmält förhinder: Lennart Brandström och Richard Nobel. 

 

Personal:  Marcus Holm. 

 

Övriga:   

 

§1 

Öppnande Ordförande Johannes Dock öppnade mötet och hälsade styrelsen 

välkomna tillbaka efter sommaren. 

 

§2 

Dagordning Dagordningen föredrogs och godkändes.  

 

§3 

Justerare Beslutades att: välja Annelie Byfeldt att jämte ordförande Johannes 

Dock att justera dagens protokoll. 

 

§4 

Sekreterare  Beslutades att: välja: Marcus Holm till sekreterare för mötet. 

 

§5  

Föregående protokoll Föregående protokoll från 2 juni lästes upp och lades till handlingarna. 

 

§6 

Ekonomi                      Kassörens rapporterade att: 

• Ekonomin är fortsatt god, kostnader och intäkter ser ut som tidigare år, 

inga nya inköp är gjorda sedan förra mötet. 

  

• Eftersom ekonomin ser bra så ska konsulenten titta på om vi har behov 

av att köpa in något fritidshjälpmedel till vår materialpool. 

 

• Ordförande fick hastigt lämna återbud till konferensen i Malmö i juni. 

Deadline för att avboka var 3 veckor innan konferensen. Vi fick en 

avbokningsavgift från Svenska Parasportförbundet. 

 

Beslutades att: godkänna den ekonomiska rapporten och 

avbokningsavgiften till Svenska Parasportförbundet samt att lägga 

ekonomin till handlingarna.   

 

 



 

 

 

 
 

 

§7 

Rapporter 

 

• SDF Konferens Malmö 

Svenska Parasportförbundet arrangerade en SDF konferens i samband 

Special Olympic Games i Malmö 16-19 juni. Nästan alla SDF var 

närvarande och 6 SF (specialidrottsförbund) deltog. Konferensen 

handlade mycket om att sitta i grupper och prata parasport, inkludering 

och framtid. Man satt gruppvis vid ett bord i 10min för att sedan flytta 

vidare till nästa bord, vid varje bord satt ett specialidrottsförbund. Sedan 

tittade vi en del på tävlingarna, många av oss tyckte dock det var lite tid 

avsatt att titta idrotterna. Det var även en digital föreläsning där 

representanter från Nederländerna, Norge och Finland berättade hur 

dom arbetade med inkluderingen där.  

 

• Möte Parasportens dag Sollefteå 

Den 20 juni var en första träff inför Parasportens dag i Sollefteå, deltog 

gjorde föreningarna Sollefteå GIF friidrott, Sollefteå Curlingklubb, 

Orren parasportförening, Sollefteå Golfklubb och Sollefteå Ryttarklubb. 

Nästa träff är den 22 augusti och Parasportdagen är den 27 augusti på 

Nipvallen.   

 

• Parasportens dag Sollefteå 

Den 27 augusti arrangerades parasportens dag i Sollefteå på Nipvallen. 

Deltagande föreningar var: Orren Parasportförning, Sollefteå GIF 

friidrott, Sollefteå Curlingklubb, Sollefteå Ryttarklubb och Sollefteå 

Golfklubb. Ett 30-tal besökare kom på besök under dagen, tyvärr 

regnade det i början och det påverkade förmodligen antalet besökare. 

 

• Länsträff Fritidsbanken 26 oktober i Härnösand 

Den 26 oktober kommer det vara en länsträff med Fritidsbankerna i 

Västernorrland i Härnösand. Västernorrlands Parasportförbund kommer 

att delta och visa någon parasport som Fritidsbankerna ska prova. Där 

kommer vi prata om parasportutrustning och utbyta erfarenheter. 

 

• Möte om nya hemsidan 1 september 

Den 1 september är det en andra träff gällande nya hemsidorna som ska 

till alla SDF:en i Sverige. Under hösten kommer det sedan stegvis ske 

uppdateringar om hemsidorna, det kommer bli digitala utbildningar för 

att lära sig hemsidan för SDF. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

  
 

 

  

§8 

Möten hösten 2022 Följande datum är föreslagna för styrelsemöten under hösten 2022: 

- 11 oktober kl 19,15 

- 24 november kl 18.30 

 

  Beslutades att: godkänna ovanstående datum för höstens styrelsemöten. 

 

§9 

Skrivelser    

• Svenska Parasportförbundet och Svenska Innebandyförbundet bjuder 

in till utvecklingskonferens med tema Parasport. Inbjudan riktar sig 

till förtroendevalda och anställda inom SDF i både innebandy och 

parasportdistrikt. Utvecklingskonferensen är kostnadsfri.  

 

§10 

Övriga frågor   

• Inga övriga frågor fanns 

 

 

 

§11 

Nästa möte  Beslutades att: nästa möte blir den 11 oktober kl 19.15 digitalt på teams. 

 

 

 

 

§12 

Avslutning Ordförande Johannes Dock tackade för ordet och avslutade mötet. 

 

 

 

 

Vid protokollet  Justeras  Justeras 

  

Marcus Holm  Johannes Dock Annelie Byfeldt  

Sekreterare   Ordförande  Ledamot 

 

 

 

 

 

 


